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МЦНТИ: события, информация, мнения
ICSTI: Events, Information, Opinions

Состоялось 75-е заседание  
Комитета Полномочных Представителей МЦНТИ

6 июня 2023 года под председательством академика Д. Рэгдэла, Полномочного 
Представителя Монголии, президента Академии наук Монголии, успешно прошло 75-е 
заседание Комитета Полномочных Представителей (КПП) МЦНТИ.

Участники заседания заинтересованно обсудили ход реализации основных направ-
лений работы МЦНТИ, результаты финансово-хозяйственной деятельности за 2022 год, 
утвердили бюджет на 2024 год и доработанный логотип Центра. Сирийская Арабская 
Республика была единогласно принята в качестве государства-члена МЦНТИ.

По предложению Российской Федерации очередное заседание КПП76 и  междуна-
родная научная конференция запланированы на 2024 год. 

The 75th session of the Committee of Plenipotentiary 
Representatives of ICSTI was held

On June 6, 2023, under the chairmanship of Academician D. Regdel, Plenipotentiary 
Representative of Mongolia, President of the Mongolian Academy of Sciences, the 75th 
session of the Committee of Plenipotentiary Representatives (CPR) of ICSTI was successfully 
held.

The participants of the session discussed with interest the progress in the implementation 
of the main areas of work of ICSTI, the results of financial and economic activities for 2022, 
approved the budget for 2024 and the finalized logo of the Centre. The Syrian Arab Republic 
was unanimously accepted as an ICSTI Member State.

At the suggestion of the Russian Federation, the next CPR76 session and the international 
scientific conference are scheduled for 2024.
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Участие Директора МЦНТИ  
во Втором саммите «Россия – Африка» 

Директор МЦНТИ д.т.н. Юрий Лончаков принял участие во Втором саммите «Россия – 
Африка», который успешно прошел 27-28 июля 2023 года в Санкт-Петербурге (Россия). 
Директор МЦНТИ провел ряд встреч с представителями правительственных делегаций 
стран Африки.

МЦНТИ отмечает участие в Санкт-Петербургском саммите президентских делегаций 
двух государств-членов Центра: Арабской Республики Египет во главе с Президентом 
господином Абдул-Фаттах Ас-Сиси и Южно-Африканской Республики во главе 
с Президентом господином Сирил Рамафоса. 

ICSTI Director participated 
in the Second Russia-Africa Summit 

D.Sc. Yuri Lonchakov, ICSTI Director, took part in the Second Russia-Africa Summit, which 
was successfully held on July 27-28, 2023 in St. Petersburg (Russia). ICSTI Director held a 
number of meetings with representatives of government delegations of African countries.

ICSTI notes the participation in the St. Petersburg Summit of the presidential delegations of 
two Member States of the Centre: the Arab Republic of Egypt headed by President Mr. Abdul-
Fattah Al-Sisi and the Republic of South Africa headed by President Mr. Cyril Ramaphosa.


